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Protokół 
z posiedzenia Komisji ds. Planowania Przestrzennego, Budownictwa 
i Gospodarki Gruntami przeprowadzonego dnia 7 grudnia 2022 roku  
pod przewodnictwem p. Edwarda Zalewskiego – Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 7 grudnia 2022 r. udział wzięło 7 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na 
odległość, w tym Radna p. Jolanta Kwiatkowska uczestniczyła zdalnie. 

(Lista obecności dołączona do protokołu) 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska. 

2. Dyrektor Wydziału RG p. Małgorzata Rosińska. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz ustalenie porządku obrad. 
2. Projekt budżetu na 2023 r. - analiza i wypracowanie wniosków. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIII sesję Rady Miasta. 
4. Sprawy różne. 

AD. 1 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. 
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany porządek 
obrad, który został przyjęty bez uwag. 

AD. 3  

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIII sesję Rady Miasta. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035. 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  
w 2022 roku. 
d) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających w upływem roku 
budżetowego 2022. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska omówiła powody zmiany uchwały budżetowej. 
Poinformowała o autopoprawce, która zostanie przedstawiona Radnym przed najbliższej 
sesji Rady Miasta. Wspomniała również o projekcie budżetu na 2023 r. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski w związku z wyczerpaniem tematu 
dyskusji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 



b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się”” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  
w 2022 roku. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

d) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających w upływem roku 
budżetowego 2022. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw: oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

AD 2 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 rok. 

b) W sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 
lata 2023-2038. 

Radny p. Henryk Wilczewski poruszył temat finansowego wspomagania grup 
sportowych w mieście. Przypomniał, że tylko jeden klub sportowy piłkarski otrzymał pomoc 
finansową od miasta a mimo tego kluby, które nie otrzymały pomocy osiągają większe 
sukcesy. Zauważył, że przez półtora roku od momentu rozstrzygnięcia konkursu klub, 
który jest wspierany przez miasto powoli zaczyna zanikać. Poinformował, że konkretne 
grupy wiekowe przestają istnieć a co raz to więcej dzieci przechodzi do klubu, który 
utrzymuje się bez pomocy miasta. Stwierdził, że Radni powinni popierać rozwój sportu  
 młodzieży a nie być wobec tego obojętnym. 

Radny p. Krzysztof Laska powiedział, że miasto inwestuje w sport, przypominając  że 
została zrealizowana odnowa stadionu miejskiego bądź budowa boiska wielofunkcyjnego 
przy ul. Trębickiego. 

Radny p. Mieczysław Równy poruszył temat drogi na ul. Północnej, która jest w 
bardzo słabym stanie. Zauważył, że większość dróg w mieście potrzebuje renowacji, 
jednak te najbardziej uszkodzone oraz ruchliwe powinny być remontowane w pierwszej 
kolejności. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski zauważył, że większość dróg w mieście 
są stopniowo poddawane renowacji. Przypomniał, że aktualnie jest przeprowadzany 
remont 6-ciu ulic na terenie miasta. 

Radny p. ,Krzysztof Laska poruszył temat przebudowy ul. Moniuszki. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski w związku z powyższym poddał pod 
głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 rok 



Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” oraz 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b) W sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  
Ostrów Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” oraz 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady  
Miasta Ostrów Mazowiecka na 2023 r. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

AD. 4 
Sprawy różne. 

Brak głosów w dyskusji. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Edward Zalewski 

Przygotowała 

Katarzyna Kowalczyk – Pomoc Administracyjna (Stażystka) 


